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PROTOKÓŁ  NR XI/2015 

z XI Sesji Rady Gminy Smyków 

odbytej w dniu 3 listopada 2015 roku 

 

XI Sesję Rady Gminy Smyków zwołał Przewodniczący Rady Dariusz Janus. Obrady sesji 

Rady Gminy rozpoczęły się o godz. 12.00 w Sali konferencyjnej urzędu Gminy w Smykowie. 

Zawiadomienia o zwołaniu sesji 27października 2015 roku otrzymali wszyscy radni, Wójt 

Józef Śliz, sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, prowadzonych przez Gminę 

Smyków. Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

W obradach sesji wzięli udział wszyscy radni, 15-tu, zgodnie z listą obecności, która stanowi 

załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. W sesji uczestniczyli także sołtysi, zgodnie z listą  

obecności, która stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. Ponadto w sesji 

uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Smyków – Józef Śliz 

2. Z-ca Wójta Gminy – Radosław Orzelski 

3. Skarbnik Gminy – Wiesława Lesiak 

4.Przedstawiciel firmy Skar Centrum – Wiktor Krajcarz 

  

                                                        Do punktu 1- go porządku obrad 

Przewodniczący Rady Dariusz Janus otworzył sesję i przewodniczył obradom. Powitał 

uczestniczących w sesji radnych, sołtysów. Na podstawie listy obecności radnych, stwierdził 

kworum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Na sali było obecnych  

14 radnych. Radny Stanisław Kozłowski zgłosił spóźnienie 

 

                                                       Do punktu 2-go porządku obrad 

Na sekretarza obrad radni zgłosili radnego Grzegorza Wanata, który wyraził zgodę na 

przyjęcie funkcji. W głosowaniu jawnym Grzegorz Wanat został wybrany sekretarzem obrad 

jednogłośnie ( 14 za) 

                                                       Do punktu 3- go porządku obrad 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy są uwagi do protokołu Nr X  

z X sesji Rady Gminy , odbytej w dniu 29 września 2015 roku. Protokół był wyłożony do 

wglądu u pracownika obsługującego Radę Gminy. Nie zgłoszono żadnych uwag do 

protokołu. 

Wobec powyższego Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 

radni jednocześnie (14 za ) opowiedzieli się za przyjęciem protokołu Nr X z X sesji Rady 

Gminy Smyków, odbytej w dniu 29 września 2015 roku. 
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                                                       Do punktu 4-go porządku obrad 

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad porządkiem obrad XI sesji Rady Gminy 

Smyków. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 

14 radnych. 

Nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

                                                                          

Ostatecznie porządek obrad XI sesji Rady Gminy Smyków przedstawiał się 

następująco:                                          

               Zgodnie z art. 20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. 

Dz. U z 2013 r. poz. 594 ze zm.) zwołuję na wniosek Wójta Gminy Smyków w dniu 29 

września 2015 r. ( wtorek ) o godz. 12 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Smykowie. 

    Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy  Smyków. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Smyków na lata 2014-2020. 

6. Informacja Wójta o pracy Urzędu Gminy między sesjami. 

7. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy. 

8. Sprawozdanie komisji stałych Rady Gminy Smyków z posiedzeń między sesjami. 

9. Interpelacje i zapytania radnych 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Smyków 

        na  lata 2015-2027 

b) uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

c) uchwała w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Smyków”  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego  na rok 2016. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Wolne wnioski. 

       13.   Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy Smyków.                                                                 

                                                               Do punktu 5-go porządku obrad 

 Przedstawiciel firmy Skar Centrum Sp z.o- Pan Wiktor Krajcarz przedstawił i szeroko 

omówił Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Smyków na lata 2014-2020. 

W/w plan stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.   
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                                                              Do punktu 6-go porządku obrad 

Informacja Wójta z prac Urzędu Gminy pomiędzy sesjami  

(29.09.2015 – 03.11.2015) 

KANALIZACJA  

Realizowane są prace przy II Etapie kanalizacji obejmującym miejscowości, Królewiec, 

Królewiec Poprzeczny, Zastawie. Roboty budowlane rozpoczęły się w listopadzie 2014 r i 

będą realizowane do końca października  2016 roku . Koszt planowanej inwestycji 2. 968 

236,00 brutto (z kosztem nadzoru). 

Na chwilę obecną wykonano:  

- 740 m przewodów  tłocznych PE fi 125 mm                                                      

- 829 m przewodów tłocznych PE fi 90 mm   

- 2920 m przewodów grawitacyjnych PVC fi 200 mm 

- budowa pompowni P 11 i P 11A 

2. Trwają prace przy inwestycji „Budowa boiska piłkarskiego do gry w piłę nożną  

               z nawierzchnią z naturalnej trawy na terenie Zespołu Szkół w Miedzierzy”. 

               Prace rozpoczęły się 8.10.2015 r. Usunięto warstwę humusu z płyty boiska  

i rozpoczęto poziomowanie płyty boiska. Równolegle toczą się prace przy drodze dojazdowej. 

   

 

DROGI, KOMUNIKACJA 

1. Zakończono prace polegające na usunięciu zakrzaczenia wzdłuż drogi dojazdowej 

do pól dawna Rozlewnia Wód – Zespół Szkół  w Miedzierzy oraz przy drodze 

gminnej przez miejscowość Matyniów , Smyków- Ostre Górki. 

Prace wykonali pracownicy zatrudnieni w ramach stażu na przełomie września  

i października br. 

2. Zarząd Dróg Powiatowych z Końskich wykonał nowe oznakowanie przejścia dla 

pieszych w miejscowości Przyłogi na skrzyżowaniu oraz zaktualizował 

oznakowanie skrzyżowania dróg powiatowych Piaski Królewieckie-Pieradła.  

PRZETARGI 

1. W dniu 5.10.2015 r. rozstrzygnięto przetarg na zadanie pod nazwą „Budowa boiska 

piłkarskiego do gry w piłkę nożną z nawierzchnią z naturalnej trawy na terenie 

Zespołu Szkół w Miedzierzy”. Do przetargu przystąpiło 8 oferentów. 
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Najkorzystniejszą ofertą  została firma TOM BET Zakład Usługowo-Handlowy 

Tomasz Gwóźdź; 28-305 Sobków, Korytnica 10A za kwotę 879.102,94 zł brutto. 

Umowę podpisano 7 października 2015 r. 

ZAPYTANIA OFERTOWE 

1. Zaproszenie do złożenia oferty na pełnienie nadzoru inwestorskiego „Budowa boiska 

piłkarskiego do gry w piłkę nożną z nawierzchnią z naturalnej trawy na terenie 

Zespołu Szkół w Miedzierzy” przystąpiło 10 oferentów. Najkorzystniejszą ofertę 

złożył Pan Tomasz Wasilenko za kwotę 6.765,00 zł brutto. Umowę podpisano  

6 października 2015 r. 

2.  Firma Usługi Projektowe Kasprojekt Michał Kasjaniuk Zamość ul. Redutowa  

4 wykona projekt stałej organizacji ruchu na drogach gminnych, kwota do zapłaty  

w terminie do 31.12.2015 r. Wartość prac 7.257,00 zł. 

3. W wyniku zapytania ofertowego Biuro Usług Technicznych mgr inż. Stanisław 

Kamiński z Kielc wykona opracowanie dokumentacji projektowej na wykonanie 

nakładki asfaltowej oraz utwardzenia poboczy na drodze dojazdowej do pól Adamów-

Matyniów.  

Wartość projektu to kwota 3.075,00 zł. Termin wykonania na 31.12.2015 r.                                                      

4. Również w wyniku zapytania ofertowego firma Projektowanie i Nadzór Budownictwa 

Drogowego opracuje projekt nakładki asfaltowej na drodze gminnej Miedzierza-

Rozgół. Wartość projektu to kwota 9.840,00 zł. 

INNE 

1.  Sprzedano autobus szkolny Autosan h9-21 za kwotę 12.800,00 zł. 

2. Na zlecenie gminy 36 druhów z jednostek OSP przeszło pozytywnie badania 

okresowe. Kwota badań to 1.440,00 zł. 

3. Druhowie z OSP Kozów zdobyli 5 miejsce na Powiatowych Zawodach Sportowo- 

Pożarniczych w Końskich w dniu 4.10.2015 r. 

4. Stypendium szkolne. W terminie do dnia 15 października 2015 r. złożono 221 

wniosków na stypendium szkolne na rok szkolny 2015/2016. 

5. Boisko piłkarskie w Miedzierzy. Gmina Smyków złożyła wniosek o dofinansowanie 

kosztów budowy boiska piłkarskiego do gry w piłkę nożną na terenie Zespołu Szkół w 

Miedzierzy. 

Dofinansowanie pochodzi z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i zostało przyznane 

przez Ministerstwo Sportu i Turystyki w kwocie 530.300,00 zł. z czego w 2015 r. 

otrzymamy 210.000,00 zł. 

6. W terminie do 30 września 2015r. wpłynęły do tut. urzędu wnioski w sprawie 

przyznania środków  z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016r.: 

L.p. Sołectwo Przedsięwzięcia do wykonania                            Koszt zadania [ zł] 



5 
 

w ramach funduszu sołeckiego 

 

1. Adamów Zagospodarowanie działki przy placu 

zabaw ( utwardzenie wjazdu, boisko do 

piłki siatkowej) 

5 000,00  

Ułożenie kostki przy istniejącej wiacie 

przystankowej 

1 078,21 

Posadowienie nowej wiaty przystankowej 

wraz z utwardzeniem terenu 

7 000,00 

RAZEM 13 078,21 

2. Cisownik Przystosowanie terenu i urządzenie boiska 

do gry w piłkę nożną i w piłkę siatkową w 

miejscowości Cisownik 

10 706, 02 

RAZEM 10 706,02 

3. Kozów Instalacja systemu alarmowego Świetlicy 

Wiejskiej w Kozowie 

3 200,00 

Zagospodarowanie terenu wokół Świetlicy 

Wiejskiej w Kozowie 

6 700,00 

Doposażenie Świetlicy Wiejskiej  

w Kozowie 

7 509,84 

RAZEM 18 009,84 

4. Królewiec Budowa oświetlenia ulicznego  

w miejscowości Piaski Królewieckie 

16 212,90 

Wykonanie projektu na budowę drogi oraz 

chodnika w miejscowości Królewiec 

Poprzeczny 

15 000,00 

RAZEM 31 212,90 

5. Matyniów Utwardzenie dróg w miejscowości 

Świnków o numerach 997/1 i 936 

16 417,99 

    

RAZEM 16 417,99 

6. Miedzierza Wykonanie dokumentacji projektowej na 

wykonanie nakładki asfaltowej na drodze  

gminnej Nr 382005 T RELACJI 

Miedzierza - Rozgół 

12 000,00 

Doposażenie Świetlicy w Miedzierzy 8 787,79 

RAZEM 20 787,79 

7. Salata Wykonanie dokumentacji projektowej 

budynku Świetlicy Wiejskiej w Salacie 

13 952,17 

RAZEM 13 952,17 

8. Przyłogi Uzupełnienie oświetlenia ulicznego 12 757,17 

  Doposażenie Świetlicy Wiejskiej  

w Przyłogach 

7 500,00 zł 

RAZEM 20 257,17 

9. Smyków Zakup działki w miejscowości Smyków na 

cele publiczne 

19 695,34 

RAZEM 

 

19 695,34 

10. Stanowiska Utwardzenie dróg dojazdowych do pól 14 139,44 
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oznaczonych w ewidencji gruntów Nr 203                   

i 242 w miejscowości Stanowiska 

RAZEM 14 139,44 

11. Wólka Smolana Utwardzenie dróg dojazdowych do pól Nr 

440,448,419 w miejscowości Kawęczyn 

9 239,02 

RAZEM 9 239,02 

 

Wójt Józef Śliz poinformował zebranych, że inwestor „Energia Horyzont” Sp z o.o przesłał 

pismo, w którym zmienił wariant proponowany do realizacji tj. pomniejszył z trzech 

wiatraków na 2 i obniżył moc do poziomu 2,3 MW. 

W związku z tym odbędzie się zebranie z mieszkańcami Przyłóg, podczas którego będą mogli 

zapoznać się z proponowanymi warunkami. 

Jak już będą opinie organów uzgadniających odbędzie się rozprawa administracyjna. 

Ponadto Z-ca Wójta Gminy Pan Radosław Orzelski poinformował, że został powołany zespół 

do pozyskiwania środków unijnych w składzie osobowym: 

- Dulewicz Sylwia 

- Dziurdź Maciej 

- Orzelski Radosław 

Najważniejszym celem jest pozyskanie jak największej ilości środków w postaci dotacji. 

Planowane jest wybudowanie 4 świetlic w miejscowościach: Stanowiska, Smyków, Przyłogi, 

Salata o różnej kubaturze.  

Środki pozyskane na remonty szkół będą pochodzić z programu RPO-Termomodernizacji. 

Przygotowując się do składania wniosków, równolegle oprócz projektowania 

przygotowywane są dokumenty towarzyszące takie jak: audyty energetyczne, plan gospodarki 

niskoemisyjnej oraz gminny plan rewitalizacji. 

                                                                               

Pan Radosław Orzelski poinformował, iż harmonogram konkursów z programu RPO ma 

ukazać się do 30 listopada 2015 roku. 

  

                                                       Do punktu 7-go porządku obrad 

           

            Wójt Gminy Józef Śliz poinformował zebranych, że zadaniem gminnych jednostek 

OSP jest zapewnienie mieszkańcom bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej. Jednostki 

OSP są bardzo dobrze wyposażone w sprzęt gaśniczy i medyczny. 

Ponadto przekazał, że jednostka OSP Kozów decyzją Komendanta Głównego Państwowej 

Straży Pożarnej została włączona do Krajowego Systemu Ratowniczo- Gaśniczego.   

 

                                          Do punktu 8 – go porządku obrad 

 

 

Sprawozdanie komisji stałych Rady Gminy Smyków z posiedzeń między sesjami 
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Przewodniczący komisji przemysłu, gospodarki terenowej, budownictwa i ochrony 

środowiska Pan Andrzej Paluch poinformował, że komisja zebrała się w dniu 29 października 

2015r. Członkowie zapoznali się z projektami uchwał i nie zgłosili żadnych uwag. 

Ponadto zapytali Wójta działalność punktu odbioru odpadów przy oczyszczalni ścieków  

w Miedzierzy, zgłosili sprawę poprawienia przepustów drogowych w miejscowości Salata 

oraz zapytali o postępy prac przy budowie boiska w Miedzierzy. 

Następnie głos zabrał przewodniczący komisji rewizyjnej Pan Andrzej Kołodziejczyk. 

Posiedzenie w/w komisji odbyło się w dniu 2 listopada 2015 r. 

Członkowie komisji poprosili Wójta Józefa Śliza o informację o pracach kanalizacyjnych  

w sołectwie Królewiec oraz o pracach termoizolacyjnych hali sportowej przy Zespole Szkół 

w Miedzierzy. 

Kolejny głos zabrał przewodniczący komisji bezpieczeństwa publicznego, ochrony 

przeciwpożarowej i komunikacji Pan Grzegorz Wanat, który poinformował, iż komisja 

odbyła posiedzenie w dniu 30 października 2015 r. Komisja omówiła i pozytywnie 

zaopiniowała proponowane projekty uchwał na XI sesję Rady Gminy. 

W posiedzeniu uczestniczył Prezes Gminny OSP Pan Józef Śliz, który udzielił informacji na 

temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy. 

Przewodniczący komisji planowania budżetu, finansów, rolnictwa i leśnictwa poinformował, 

że komisja obradowała w dniu 3 listopada 2015 r o godz. 8ºº. Członkowie pozytywnie 

zaopiniowali proponowane projekty uchwał. Uwag nie wniesiono. 

Jako ostatni głos zabrał przewodniczący komisji zdrowia, oświaty i spraw społecznych. 

Członkowie komisji odbyli posiedzenie w terenie tj. w dniu 30 października 2015 roku 

odwiedzając wszystkie świetlice na terenie gminy. Pozytywnie oceniono prace świetliczanek.  

  

                                                   Do punktu 9 – go porządku obrad 

 

Interpelacje i zapytania radnych 

 

Jako pierwsza zabrała głos radna Agnieszka Kastarynda, która zapytała na jakim etapie jest 

inwestycja pod nazwą „Budowa budynku użyteczności kulturalno-społecznej z gabinetem 

lekarskim i rehabilitacją, garażem OSP Przyłogi. Radna zwróciła się do Wójta Gminy oraz 

radnych, aby ta inwestycja znalazła się w pierwszej kolejności w nowym budżecie gminy na 

2016 r. 

W tej samej kwestii głos zabrał radny Jerzy Duda. Następnie Z-ca Przewodniczącego Rady 

Gminy Kazimiera Opala zapytała , czy pracownicy Urzędu Gminy mogą chorować i dlaczego 

po chorobowym zmienia im się zakres czynności oraz zgłosiła do naprawy dziury w drogach 

gminnych przed okresem zimowym. 

Kolejny głos zabrał radny Andrzej Paluch, który poprosił o naprawę barierki przy drodze 

 w Zastawiu. 

                                                                                  

 

                                          Do punktu 10a – porządku obrad 

 

Przed głosowaniem na projektami uchwał na salę obrad przybył spóźniony radny Pan 

Stanisław Kozłowski, w związku z czym na sali przebywało 15 radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy na lata 2015-2027. Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały było 14 radnych,  

1 osoba się wstrzymała, nikt nie był przeciw. Uchwała Nr 64/XI/2015 w spawie zmian  
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w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2015-2027 stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

                                             Do punktu 10b -  porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 

rok. 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu jawnym  wzięło udział  

15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały było 14 radnych, jedna osoba się wstrzymała, nikt nie był przeciw. 

Uchwała Nr 65/XI/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok stanowi załącznik 

Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

                                            Do punktu 10c – porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w spawie przyjęcia „Programu Współpracy 

Gminy Smyków” z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2016. 

Radna Agnieszka Kastarynda zapytała, dlaczego nastąpiła zmiana organizacji pozarządowej 

w związku z realizacją programu żywnościowego dla najuboższych mieszkańców gminy i kto 

o tym zadecydował. 

Wójt Gminy Pan Józef Śliz odpowiedział, że na terenie gminy działa 7 stowarzyszeń i tym 

razen porosił o realizację tego zadania Stowarzyszenie Krzewienia Kultury „Smykovia”. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę po głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały było 15 radnych za, 

nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw. 

Uchwała Nr 66/XI/2015 w sprawie „Programu Współpracy Gminy Smyków” z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2016 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

      

                                             Do punktu 11 – porządku obrad     

 

Wójt Gminy Józef Śliz w odpowiedzi na pytanie radnej Pani Agnieszce Kastaryndzie, 

powiedział, że projektant ma złożyć kompletną dokumentację techniczną do pozwolenia na 

budowę do dnia 30 listopada 2015 roku. Okres uzyskania prawomocnej decyzji na 

pozwolenie na budowę trwa ok. 60 dni. Aktualnie projektant złożył wniosek o rozbiórkę 

budynku gospodarczego i altany, które to obiekty  kolidują z nowoprojektowanym obiektem. 

W odpowiedzi na pytanie z-cy Przewodniczącego Rady Gminy Pani Kazimiery Opali Wójt 

Gminy Józef Śliz powiedział , że pracownicy Urzędu Gminy mogą chorować, a zakres 

czynności można zmienić. Ponadto dziury w drogach zostaną naprawione przed okresem 

zimowym. 

Na zgłoszoną przez radnego Pana Andrzeja Palucha uszkodzoną barierkę przy drodze  

w Zastawiu, Wójt Józef Śliz odpowiedział, że będzie naprawiona. 

 

                                                               

        

       Wolne  wnioski 

   Wolnych wniosków nie było. 
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                                                          Do punktu 13 go- porządku obrad 

 Przewodniczący Rady podziękował radnym i sołtysom za udział w sesji. Obrady XI Sesji 

Rady Gminy Smyków Przewodniczący Rady zamknął ok. godz. 15.30. Na tym protokół 

zakończono. 

 

Przewodniczący Rady 

                                                                                                                 /-/ Dariusz Janus 

 

 


